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Dobrá zpráva
5 milionů pro základní školu
Město Staňkov získalo dotaci na nové vybavení od-
borných učeben chemie, fyziky, přírodopisu a cvičné 
kuchyňky. Vítězem výběrového řízení na realizaci 
dotačního titulu se stala firma Školab s.r.o. z Hradce 
Králové s cenovou nabídkou ve výši 4 957 370,- Kč 
včetně DPH. Z této částky získaná dotace pokryje 
skvělých 95 %, tedy 4 709 501,50 Kč, město dofinan-
cuje zbývající částku ve výši 247 868,50 Kč, tedy 5 %. 
Na 95% dotaci se podílí 80 % Evropská unie pro-
střednictvím Integrovaného regionálního operačního 
programu a 15 % Ministerstvo pro místní rozvoj. 
Z výše uvedené celkové částky bude za 3 530 538,- Kč 
pořízen nový školní nábytek, za 952 028,- Kč školní 
pomůcky a za zbývající částku 474 804,- Kč vybavení 
pro informační technologie a audio video. 
Poděkování patří všem, co se na přípravě podkladů 
pro dotaci podíleli. Doufáme, že se dětem bude nové 
vybavení líbit a že jim bude dlouho sloužit.

starosta

DEN OTEVŘENÉHO 
LETIŠTĚ
17. 8. připravili členové staňkov-
ského aeroklubu pro veřejnost 
každoročně hojně navštěvovanou 
akci nabitou opravdu zajímavým 
programem. I když by si leckdo 
řekl, že  akrobatický let vtrulníku 
nebo hromadný seskok parašutistů 

viděl už minule, 
strhující podíva-
ná  opakovaně 
naplní staňkov-
ské letiště každý 
rok návštěvníky 
všech věkových 
kategorií.       fes
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Z jednání městské rady

Společenská kronika

Kettnerová Irena, Staňkov II   93 let 
Sperlová Jaroslava, Staňkov I  85 let
Vacíková Božena, Krchleby  80 let 
Klukan Jan, Staňkov I  80 let
Kreysa Stanislav, Staňkov I  80 let 
Vaverka Břetislav, Staňkov II  75 let
Forst Jakub, Staňkov II  75 let 
Kozák Milan, Staňkov I  75 let
Kovaříková Věra, Staňkov I  75 let 
Škampová Miroslava, Staňkov II 70 let
Nevečeřal Bohumil, Ohučov   70 let 
Köppl Karel, Staňkov II  70 let
Gillová Miluše, Staňkov II  70 let
Jubilantům srdečně gratulujeme! 

V měsíci srpnu oslavili nebo oslaví významné životní jubileum tito 
občané Staňkova:

Plakátovací plochy v katastru Staňkova jsou opatřeny jedno-
duchými pravidly, kterými by se měly organizace vylepující 
plakáty řídit. Protože hlavně pravidla jednoho druhu plakátu 
na plochu a nepřelepování aktuálních akcí se nedodržují a 
zvláště velké plakáty na přespolní akce mnohdy zabírají většinu 
plakátovacích ploch, vydalo město Staňkov závazná Pravidla 
pro výlep plakátů na území města Staňkova upravující zása-
dy pro umisťování plakátů na všech územích spravovaných 
Městským úřadem ve Staňkově. Plakáty upozorňující zejména 
na akce mimo katastr města jsou nyní zpoplatněny a velikost 
všech plakátů je omezena na formát A2. Aby se zamezilo 
černým výlepům, budou postupně plakátovací plochy nahrazo-
vány uzamykatelnými vitrínami. Do té doby budou nelegálně 
vylepované plakáty odstraňovány.
Nová závazná pravidla najdete na stránkách města.

Jednání rady města dne 3. 7. 2024

Rada města schvaluje
- rozhodnutí o výběru nejvýhodnější 
nabídky na akci Výstavba chodníků 
v Ohučově s cenou 5 334 000,- Kč 
vč. DPH, kterou podala firma FINAL 
KOM s. r. o. ,  
- komisi pro otevírání obálek, 
posouzení a vyhodnocení nabídek 
na akci Modernizace učeben ZŠ 
Staňkov, ve složení -  Marie Mifková 
Bozděchová, Aleš Coufal a 
Mgr. Simona Vrbová,
- smlouvu mezi městem Staňkov 
a Plzeňským krajem o mapování a 
aktualizaci dat technické a dopravní 
infrastruktury ve vlastnictví obcí 
pro systém Digitální technické mapy 
Plzeňského kraje,  
- bezúplatný pronájem Lidového 
domu ve Staňkově pro pořádání ga-
lavečeru soutěže v požárním sportu 
Hořina konaného dne 19. 10. 2024.

Jednání rady města dne 22. 7. 2024

Rada města schvaluje 
- smlouvy o smlouvách budoucích 
o zřízení věcného břemene-služeb-

nosti mezi městem Staňkov a ČEZ 
Distribuce a. s. Předmětem smluv je 
právo umístit, provozovat, opravo-
vat a udržovat zařízení distribuční 
soustavy na pozemcích: 
a) parc. č. 1209 v k. ú. Ohučov. 
Věcné břemeno se zřizuje za jedno-
rázovou úhradu 50 094,- Kč vč. DPH 
b) parc. č. 1123 v k. ú. Staňkov-ves. 
Věcné břemeno se zřizuje za jedno-
rázovou úhradu 2 420,- Kč vč. DPH,
- rozhodnutí o výběru nejvýhodnější 
nabídky na akci Modernizace uče-
ben ZŠ Staňkov, a to na dílčí části:
A – Školní nábytek za 3 530 538,- Kč 
vč. DPH,  
B – Školní pomůcky za 952 028,- Kč 
vč. DPH
C – IT a AV vybavení za 474 804,- Kč 
vč. DPH. 
Na všechny dílčí části podala nejvý-
hodnější nabídku firma Školab 
s. r. o. z Hradce Králové,
- pronájem LD ve Staňkově dne 
28. 12. 2024 za účelem pořádání 
2. Vánočního bigbítu,
- Pravidla pro vylepování plakátů 
ve městě Staňkov a v jeho místních 
částech Krchleby, Ohučov a Vránov. 

Luboš Holeček

Zákaz provozu starých kotlů na pevná paliva

Již v roce 2012 vstoupil v platnost nový zákon o ochraně ovzduší. 
Jedním z jeho zásadních ustanovení bylo zavedení zákazu provozování 
kotlů na pevná paliva (uhlí nebo dřevo) nižší než třetí emisní třídy, a to 
od září 2022. Tento termín byl pro domácnosti následně posunut o dva 
roky. Nyní tedy platí, že od 1. září 2024 je provoz těchto nejstarších a 
nevyhovujících kotlů definitivně zakázán.
Zákaz je platný plošně, nezáleží tedy, jestli se jedná o provozovnu, 
rodinný dům nebo chalupu, která je využívána pouze občasně k rekre-
aci. Zároveň starý kotel nelze ponechat jako zálohu pro hlavní zdroj. 
Naopak, zákaz se týká pouze kotlů, nikoliv lokálních topidel, jako jsou 
například krbová kamna, a to i pokud jsou s výměníkem. Tyto lokální 
zdroje sloužící k přímému sálavému vytápění tedy mohou být nadále 
provozovány.
Emisní třídu starého kotle lze vyčíst ze štítku na kotli. Pokud kotel 
štítek nemá, s velkou pravděpodobností tento kotel nesplňuje ani první 
emisní třídu. Zároveň třídu kotle (a zda je nutné jej vyměnit) lze vyčíst 
také ze zprávy o kontrole technického stavu kotle, kterou by měl majitel 
nechat provést jednou za tři roky.
Stále platí, že na výměnu starého kotle lze využít některý z dotačních 
programů, aktuálně buď klasický program Nová zelená úsporám, nebo 
kotlíkové dotace, které jsou určeny pro nízkopříjmové domácnosti. 
Podporovány jsou především účinné kotle na dřevo či pelety nebo 
tepelná čerpadla.
Pokud budou lidé i nadále topit v těchto již nevyhovujících kotlech, 
hrozí jim pokuta až 50 tisíc korun.
V případě zájmu o bližší informace se můžete obrátit na poradenské 
středisko Energy Centre České Budějovice (www.eccb.cz), které nabízí 
bezplatné a nezávislé konzultace hrazené Ministerstvem průmyslu a 
obchodu. tel.: 387 312 580, e-mail: eccb@eccb.cz
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Jak je to vlastně s financováním 
kulturního 

programu o staňkovské pouti?
Čas od času se setkáváme s dotazem, kdo vlastně 
financuje kulturní program o staňkovské pouti. Odpověď 
je zcela jednoduchá a prostá. Kulturní program, 
jak v sokolovně, tak i na parkovišti před restaurací 
Na Mlýnské financuje takřka ze 100 procent město 
Staňkov. Výjimkami v letošním roce bylo pouze nedělní 
vystoupení skupiny Vega se Zlatou Kráčmerovou před 
restaurací Na Mlýnské a pondělní dozvuky v sokolovně. 
Každoroční náklady města na kulturní program o pouti 
se pohybují kolem 700 000,- Kč, kdy převážnou část 
tvoří honoráře vystupujících, ale patří sem i pronájem 
podia, zaplacení zvukaře, spotřebovaného el. proudu 
při vystoupeních, ubytování některých hudebníků, ale i 
například pronájem mobilních WC, atd. Dále je třeba k 
výše uvedenému připočíst i nezbytný servis technických 
služeb od postavení městských stanů s pivními sety po 
odvoz odpadků po pouti. Sokolovna měla k dispozici 
70 000,- Kč, zbytek byl určen pro „hlavní“ stage na 
parkovišti před Mlýnskou. Město naopak nezajišťuje 
občerstvení pro vystupující kapely, to je plně v režii So-
kola Staňkov a restaurace Na Mlýnské, což jsou zajisté 
rovněž nemalé náklady, stejně jako některá ubytování 
Na Mlýnské (zvukař apod.), která město také nehradí. 
Celý kulturní program je poslední roky koncipován tak, 
že hlavní pouťový program je na parkovišti Na Mlýnské. 
Město podporuje i alternativní program v sokolovně, kam 
se ale po domluvě s pořadateli vyčleňuje podstatně nižší 
částka, protože není možné uspořádat dva rovnocenné 
programy, což ani nikdy nebylo účelem. 
Takhle to bylo po několik posledních let. Ale vzhledem k 
tomu, že je sokolovna od minulého roku celá majetkem 
města, počítá se v blízké budoucnosti s tím, že se hlavní 
program přesune právě do sokolovny. 

                                                 starosta

Ještě jedno ohlédnutí 
Staňkovská pouť je každoročně bezpochyby největší akcí našeho města. 
Jako „náplava“ jsem byl před lety velmi mile překvapený tím, co staň-
kovská pouť představuje - z mládí si ze severu Čech pamatuji pouze pouť 
železničářskou a valcířskou a kolotočáři naše město obráželi víceméně pra-
videlně v době, kdy jinde neměli kšeft. O nějakém svázání pouti s křesťan-
skou tradicí nemohlo být ani řeči. Severočeským poutím chyběla tradice a 
společenský a duchovní podtext.
V době, kdy jsem se přistěhoval, se snad v každé staňkovské rodině horlivě 
připravovalo, sháněly se koláče, pokud se rovnou nepekly, a pouť byla 
zároveň rodinnou oslavou, kdy se sešlo příbuzenstvo z širokého okolí. 
Všichni se nejdřív vrhli na připravené koláče a potom se společně zvedli a 
šli se podívat na pouťové atrakce.  Večer se obvykle skončilo u některé z 
hudebních produkcí s pivem v ruce. Všichni se na pouť náležitě vyšňořili, 
a tak člověk potkával kamarády (kteří přes rok nevylezli z montérek) v bílé 
košili, ověšené slavnostně oblečenými ratolestmi s cukrovou vatou v ruce.
Stánky se zbožím různého druhu a kvality zaplnily půlku náměstí a v davu 
lidí se mezi nimi kolikrát nedalo ani pořádně projít. 
Jak jsem před pětadvaceti lety staňkovskou pouť oceňoval, tak je mi z ní 
posledních pár let smutno. Není čas, a tak se příbuzných sjíždí pořád méně  
a jindy nedostatkové pouťové koláče čekají na jedlíky v každém druhém 
obchodě. Slavnostně oblečených lidí potkávám také čím dál méně a 
kamarádi sedí rovnou u piva v montérkách. Předražené atrakce jsou téměř 
prázdné, lidí procházejících mezi nimi je pomálu a mezi znuděnými prodej-
ci cukrovinek a piva se prohánějí bezprizorné děti v teplákách. Stánky na 
náměstí letos nedorazily vůbec. Jako by nás duch pouti opouštěl a z oslav 
zůstalo jen to posezení u piva pod některým pódiem. Začíná mi to připomí-
nat trochu severočeskou pouť železničářskou. Nebo valcířskou? Přesně 
nevím...                                                                                 Ferdinand Schenk

47. letní výstava květin v Lidovém domě ve Staňkově opět 
přilákala davy návštěvníků. Díky staňkovské organizaci 
Českého zahrádkářského svazu se k nám na výstavy kvě-
tin sjíždí spousta milovníků květin již po mnoho let, a tak 
naši zahrádkáři významně přispívají ke kultuŕnímu životu 
města. Držíme palce, ať se již tradiční setkávání nad stoly 
s překrásnou výzdobou konají ještě mnoho let.            fes
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Španělský teror aneb co jsme 
si tu uvařili, to si také snězme!
Hnědé slizké plzáky španělské asi není 
potřeba extra představovat. Myslím, že se 
s nimi seznámil  ve Staňkově každý  - ať už 
mezi nimi kličkoval na kole na cyklostezce 
nebo s hrabičkami v ruce v záhonu kedlu-
ben. A že jich letos opravdu je!
O této pohromě a noční můře zahrádkář-

ského lidu se můžete na internetu dozvědět mnohé, i když si spousta 
informací protiřečí. Shodnou se však na tom, že jsou to nenažraní 
zahradní teroristé.
Jako u mnohých přírodních průšvihů si za invazi hnědého nenasyty 
můžeme sami. V padesátých letech minulého století se po Evropě ve 
velkém rozvážely výpěstky ze Španělska a Portugalska a s nimi i vajíč-
ka nebo mladí jedinci, kteří se velmi rychle adaptovali. Železná opona 
tehdy opět zafungovala a jako spousta dalších vymožeností k nám 
plzák dorazil se zpožděním a zabydluje se tu zhruba od roku 1990. 
Přestože ho nikdo nemá rád a semknutá zahrádkářská komunita ho 
likviduje ve velkém podporována nešťastnými zemědělci, evidentně 
se mu u nás daří. 
Co tedy s nimi? Na vševědoucím internetu najdete spoustu rad na 
všechno, tedy i na zaručenou likvidaci  plzáků, ale žádná z nich (jako 
obvykle) nefunguje.
Limacidy, tedy chemické přípravky proti plžům, bohužel nefungují 

selektivně a spolehlivě likvidují i naše české druhy, které samotné 
podobné pohromy nepůsobí. Granulkami si tedy zaděláváme na jiný 
ekologický průšvih, který potenciálně ohrožuje našich 200 původních 
druhů. 
Parazitické hlístice mnoho z nás asi nepoužije už kvůli ceně. Navíc 
nám při rychlosti cca 30 m za den naše investice poměrně rychle 
„zdrhne“. Od aplikace po likvidaci plže uplyne totiž i 14 dnů. A platí 
jako u chemie, že si hlístice moc nevybírají a kromě plžů s ulitami opět 
kosí všechny ostatní druhy stejně.
Bohužel nás tedy čeká lítý a téměř nekonečný boj, kdy se ve večerním 
šeru šiky sveřepých zahrádkářů s bodcem nebo pytlíkem soli v ruce či 
jen tak v rukavicích ujímají likvidace plzáků jednoho po druhém. Zatím 
je to nejspolehlivější. 
Bohužel jsme si k nám v posledních letech zavlekli tolik invazních 
živočichů, že to dělá víc než 15 % všech našich nepůvodních druhů! 
Obávám se, že ta kaše, co jsme si navařili, se nám bude přejídat ještě 
hodně dlouhou dobu.                                                      Ferdinand Schenk

Divoký Západ na Zeleném Háji
V polovině srpna se na Zeleném Háji uskutečnil tábor na téma 
Divoký západ. Děti se přidaly k indiánskému kmeni a celý týden 
se snažily pomoci najít Indiánům jejich ztracené zlato. Indiánský 
náčelník Velký bizon totiž náhle zemřel a nestihl kmeni říct, kde 
zlato najdou. Děti musely získat indicie, pomocí kterých objevily 
místo, kde se poklad ukrývá, a také kód a klíč k zámku. 
Nebylo to ale vůbec jednoduché, protože v patách jim byli 
bandité, kteří se snažili zlato ukrást pro sebe. Nejednou byli 
bandité tak troufalí, že vtrhli do tábora, a při jedné z takových 
návštěv dokonce výhružně práskali bičem. Naštěstí dětem po-
máhali staří známí indiánského náčelníka. Děti musely prokázat 
svou odvahu například na noční stezce nebo jízdou na koni. 
Nakonec zlatý poklad úspěšně nalezly a uchránily před bandity.  
Káťa a Tomáš

Příměstský tábor na Zeleném Háji 2024
 V týdnu od 8. do 12. 7. proběhl příměstský tábor na Zeleném Háji. 
Každý den před osmou hodinou rodiče přiváželi účastníky do areálu, kde na 
ně již čekali tři vedoucí – Péťa, Anička a Vítek. Tématem letošního tábora bylo 
Vzhůru do oblak. 
První den dopoledne si děti a vedoucí zahráli několik seznamovacích her, aby se 
vzájemně poznali, což na táboře navodilo příjemnou atmosféru. Ještě tentýž den 
byly pak děti rozřazeny do třech týmů.
 Týmy v průběhu tábora soutěžily v různých disciplínách – sportovních, přemýš-
lecích, kreativních, týmových a v mnoha dalších. Hry probíhaly nejen přímo v 
areálu Zeleného Háje, ale také v okolních lesích, jako např. stopovaná, kterou 
všechny týmy úspěšně zvládly. 
Na konci každého dne pak proběhlo vyhodnocení, kde týmy za své úspěchy  
v hrách a soutěžích získávaly balónky. Tým s největším počtem balónků na konci 
týdne mohl vyletět až do oblak. Děti si také tvořily táborový deníček, do kterého 
si zaznamenávaly nejlepší zážitky z tábora. Program každý den končil okolo čtvr-
té hodiny odpolední, kdy si dospělí přijížděli pro svoje malé táborníky. 
Poslední den tábora vedoucí vyhlásili výsledky celotáborové hry a každému 
účastníkovi předali diplom u táboráku. Pro každého táborníka byl diplom 
osobní a měl na něm zaznamenanou konkrétní vzpomínku od vedoucích. Další 
vzpomínkou, kterou si táborníci odnášeli, bylo táborové tričko, které si mohli 
vzájemně podepsat.  
 Během tábora se z dětí stali dobří parťáci. Vedoucí nemuseli řešit vů-
bec žádný konflikt a táborníky moc chválili za jejich chování, týmovost a pozitivní 
naladění po celou dobu tábora. Počasí nám celý týden náramně přálo, a tak i 
díky tomu můžeme celou akci hodnotit jako velice vydařenou. Všechny děti i 
vedoucí se už těší na příští rok.            Anička Kučerová
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FOR DANCE TEAM
Jak jseme v minulých číslech přislíbili, vracíme se k velkému úspěchu taneční 
skupiny For Dance team na mistrovství světa, kde děti do 11 let vybojovaly sedmé 
místo a jejich starší kamarádky rovnou braly zlato. Domluvil jsem se s trenérkou For 
Dance team paní Míšou Kočkovou a sešli jsme se k rozhovoru.  
Začnu trochu zeširoka - co je For Dance team? Pokud se podívám na taneční 
skupiny Holýšov a Staňkov na internetu, vyjede mi jich hned několik - taneční studio 
Sheyla, Dance Stod, Max power gym se streetdance, MZ Dance Plzeň, For Dance 
team se musí trochu hledat. Jak to?
Ono to ve skutečnosti není tak složité, jak to na první pohled vypadá. For Dance 
team vznikl teprve před rokem, a tak ještě není úplně v povědomí veřejnosti. Dou-
fáme, že se to po letošní úspěšné sezóně změní. Původním cílem bylo vytvořit tým 
nevázaný na konkrétní místo nebo město, tedy prakticky s otevřenými hranicemi. 
Naši nejbližší kamarádi jsou skupina Sheyla, odkud je u nás i několik tanečnic. 
Máte za sebou teprve první sezónu a hned máte titul mistra světa? 
Holky pochopitelně cvičí již řadu let a i já jsem v tomto sportu poměrně dlouho. Děti 
již vedu osmým rokem a věřte, že letošní cesta nebyla rozhodně jednoduchá.  
Slyšel jsem, že nejste součástí žádné sportovní nebo taneční organizace - to musí 
být opravdu strašná práce s organizováním účasti na soutěžích a asi to nebude 
úplně zadarmo...
No právě. Nebýt úžasných rodičů a sponzorů, asi bychom se nikam nepodívali. 
Abyste se dostal na mistrovství světa, musíte projít několika koly některé taneční 
soutěže - v našem případě Czech dance tour. Z regionálního kola postupujete do 
kola českého, potom cerorepublikového a tři nejlepší týmy postupují  až na mistrov-
ství světa. Národní taneční soutěže jsou celkem čtyři a z nich postupuje celkem šest 
týmů. Na všechna kola bylo potřeba zařídit dopravu, ubytování a stravu pro děti, 
kostýmy a v neposlední řadě zápisné na soutěž. Není to opravdu vůbec jednodu-
ché a jsem moc ráda za pomoc Petry Svobodové a Pavlinky Farkašové, které se 
o organizaci starají. Navíc ani celá tíha výcviku a choreografie neleží jen na mně, 
z Prahy k nám dojíždí ještě trenér  Mikhail Mikhalev, který má na úspěchu celého 
týmu podstatný podíl. 
Pravdou je ovšem i to, že jsme s podobnými úspěchy hned v prvním roce vůbec ne-
počítali a šílený frmol, který cestu na vrchol provázel, nejde do budoucna řešit touto 
formou. Budeme muset zakotvit pod křídly nějaké větší organizace, 
která by mohla s hodně věcmi pomoci.
Koukal jsem, že vedle těch soutěží, které tým posunuly až na mist-
rovství světa, máte ještě pár pohárů z dalších soutěží. 
Zlatou medaili z Dance cupu v Klatovech, potom v rámci Czech 
Dance Tour další zlatou v Plzni, která nás posunula na mistrovství 
do Litoměřic, kde jsme se stali vícemistry Čech. Následovalo stříbro 
z mistrovství České republiky v Chrudimi, druhé místo ze soutěže 
tanečních formací v Chebu a vítězství v Májovém poháru v Tlučné. 
Potom tam budou pochopitelně poháry za první místa z Plzně a 
Litoměřic, zlatá z Mladé Boleslavi... 
No ano,  nemůžu se dopočítat proto, že se Vám podařilo na mis-
trovství světa do Budapešti přivést dva týmy a každý z nich si do 
Maďarska musel vyšlapat svou pohárovou cestičku. Je vám jasné, 
že podobný úspěch přináší i vlnu nových zájemců? Jste na ně 
připraveni?
Samozřejmě se na nové tanečnice těšíme, a to jak ve Staňkově, 
kde trénujeme každou středu, tak v Holýšově, kde máme vyhrazené 
úterý a čtvrtky. Zájemci nás najdou na Facebooku a Instagramu, 
chystáme náborovou akci, takže nás určitě najdou i na plakátech po 
městě. 
Výborné! Takže už nezbývá než ještě jednou pogratulovat ke skvě-
lým výsledkům a reprezentaci a držet palce do budoucnosti. Ať se 
daří!
 Děkujeme - daří se opravdu díky skvělé spolupráci s rodiči, skvělé-
mu týmu a ochotným sponzorům, bez nichž by to doopravdy nešlo. 
Děkuji moc za rozhovor. Tak nějak tuším, že se u tohoto tématu ne-
vidíme naposled.            Ferdinand Schenk
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Kultura
KULTURA V LD
14. 9.  začíná první lekce tanečního kurzu. Přihlášky do ta-
nečních přijímá podatelna Městského úřadu ve Staňkově do 
konce srpna. Vítáni jsou zejména chlapci, kteří v posledních 
letech v kurzech dost podstatně chybí.
 
1. 10. od 19 hodin v LD přivítáme 
ŠVANCI SHOW - JÁ SU JÁ.
Lístky na představení jsou v prodeji na podatelně MěÚ

5. 10. - První ročník gastronomické soutěže Staňkovské pe-
čení prasat v areálu sokolovny

5. 10. I. prodloužená tanečního kurzu

Pátek 6. září Český film 87 min Vstupné jednotné: 80,- Kč
ve 20:00 hod

Letos se k moři pojede stylovým obytňákem! Natěšená foodblogerka Monika už si plánuje,
jak z čerstvých ryb, kalamárů a krevet nakoupených na chorvatském trhu natočí speciální
jadranskou epizodu, její manžel Honza se zase vidí na pláži s lahví oroseného piva, zatímco 
děti zabaví animační programy. Jenže sotva vyrazí, přichází jeden karambol za druhým.
Jejich dovolenou ale nic nepřekazí!

Pátek 13. září Film Čína Špaň. 99 min
v 17:30 hod

Vstupné jednotné: 80,- Kč 
Kreslený film v české verzi

Ve starověké Číně byli draci a lidé přáteli, ale lidská chamtivost ukončila jejich spojenectví 
a tato kouzelná stvoření se stala kořistí. Posledního z nich teď drží v zajetí krutý císař.
Jednoho dne přinese krmení drakovi malá sirota jménem Ping a brzy se ukáže, že právě ona
je tou vyvolenou, která ho díky své ukryté magické síle může zachránit.

Pátek 20. září

Pátek 27. září

KINO 
STAŇKOV 

ZÁŘÍ 
2024 

JJAAKK  ZZAACCHHRRÁÁNNIITT  DDRRAAKKAA  

PPRRÁÁZZDDNNIINNYY  SS  BBRROOUUČČKKEEMM  

KKIINNOO  NNEEHHRRAAJJEE  
VVOOLLBBYY  VV  KKIINNĚĚ 

Komunitní centrum Stará radnice zve všechny na

VERNISÁŽ VÝSTAVY OBRAZŮ
Evy Felixové Tiché 

a Ivany Vrbové
4. září od 18 hodin

do prostor staňkovské 
knihovny. 
Vernisáž obrazů  bude 
hudebně doprovázet
Jindřich Krstev.

Výstava bude otevřena 
během provozní doby 
městské knihovny do konce 
října.
Těšíme se na Vaši návštěvu!

OMUNITNÍ
ENTRUM

STARÁ RADNICE



ODBOR TURISTIKY TJ SOKOL STAŇKOV 
všechny srdečně zve v sobotu 12. října 
2024 na 45. ročník dálkového pochodu a 
cykloturistické akce

SMYČKA  RADBUZYSMYČKA  RADBUZY
Pořadatelé vás zvou na 6 pěších tras:
- 6 km: Staňkov – Ohučov – Staňkov
- 10 km: Staňkov – D. Kamenice – Staňkov
- 15 km: Staňkov – D. Kamenice – Výtuň - Staňkov
- 25 km: Staňkov – Holýšov – Líšina – H. Kamenice - Staňkov
- 30 km: Staňkov – Holýšov – Líšina – Lažany - Chalupy – Výtuň 
- Staňkov
- 50 km: Staňkov – Hradec -  Chotěšov – Merklín – Hráz - 
Krchleby - Staňkov

Pro cyklisty jsou připraveny cyklotrasy 10, 30, 50 a 70 km
Prezentace bude před startem v sokolovně Staňkov od 7 do 12 hodin, 
cíl  v sokolovně Staňkov 
do 17.00 hodin
STARTOVNÉ: 20 a 10 Kč
Ubytování je možné ve vlastních 
spacích pytlích v sokolovně. 
Občerstvení na trasách i v cíli, 
dobrou pohodu a pěkné počasí 
zajišťují pořadatelé, kteří se těší 
na vaši účast

Na všech trasách možnost plnění 
OTO Horšovskotýnsko, jehož 
záznamník lze zakoupit za 50.- Kč 
na startu pochodu nebo 
poštou na adrese: Jiří Navrátil, 
PMV 542, 345 62 Holýšov
pomocí SMS na mobil: 
723 237 675  e-mailem na adrese 
navratil.rene@seznam.cz 

Vychází každý měsíc. Vydává město 
Staňkov, nám. TGM 35, 345 61 

Staňkov. 
Řídí redakce: Vedoucí  - Ferdinand 

Schenk, Josef Steinbach, Slávka 
Schenková, Marta Kastlová, 1600 

ks výtisků ZDARMA. Redakce 
nezodpovídá za obsah uveřejněných 

článků. Reg.č. MK ČR E 11539 
Příspěvky do Staňkovska posílejte na 

adresu: redakce@stankovsko.cz
 Články a fotografie posílejte ve 

formátech doc, pdf, jpg.
Staňkovska najdete na adrese:  

www.mestostankov.cz/ 
casopis-stankovsko, 

nebo www.stankovsko.cz
Příští uzávěrka je 10. září 2024.
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Sobota 7. 9. 
2024 

od 15:00 hodin

OD KAPLIČKY KE KAPLIČCE
SK Krchleby, SDH Krchleby a město Staňkov pro vás 
pořádají sportovně kulturní akci pro všechny ve věku 
1 rok až 100 let.
Chcete se proběhnout nebo rychle jít anebo 
pomalu projít?

Přijďte v sobotu 7. září 2024 v 15:00 
hodin ke kapličce na Mastníku. 
Tady se zaregistrujte a můžete vyrazit. 
Kam?
Do  Krchleb ke kapličce.

Závod je pořádán pro 3 kategorie: 
1. Běžci
Ti, kteří se chtějí proběhnout a zkusit si, za kolik minut 
doběhnou do cíle, se mohou zúčastnit hromadného 
startu v 15:00 hodin.

2. Rychlochodci 
Hromadný start rychlochodců je plánován na 15:10 
hodin. Tato skupina si naopak může vyzkoušet, za jak 
dlouho dojde rychlochůzí do cíle.   

3. Chodci a procházkáři
Neboli všichni ostatní. Tato skupina ostatních včetně 
dětí a například i rodin s kočárkem se u kapličky 
na Mastníku v době od 15:00 do 15:30 hodin jen 
registruje a následně se volným špacírem vydá do 
cíle ke kapličce ve šKrchlebech.

Pro všechny registrované účastníky pak bude v 
Krchlebech u hospody připraven diplom, ale také 
občerstvení ZDARMA. Co to bude? Nechte se 
překvapit.

Od 17:00 zahraje Milda 
ŠOBR a od  21:00 hodin 
začne na venkovním 
parketu hrát kapela 
DOA. 
Těšíme se na vás.

Na Chodské slav-
nosti každoročně 
projíždí Staňkovem 
dvakrát denně parní 
lokomotiva Šlechtič-
na, na jejíž průjezd 
se těší malí i velcí. 
Ani letos nezkla-
mala.


